
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ STUDENTSKÉ RADY GJŠ ZLÍN 

DNE: 3. 2. 2014 

 Předsednictvo studentské rady přivítalo všechny přítomné zástupce tříd a 
taktéž pana Šila. Proběhlo poděkování všem, kteří se zapojili do realizace  
studentské petice, nebo jiným způsobem přispěli při řešení problému 
souvisejícím s rozhodnutím rady zlínského kraje - snižování počtu tříd na 
našem gymnáziu. 

 Dále předsednictvo poprosilo zástupce tříd, aby do příštího zasedání 
studentské rady vymysleli návrhy na témata pro letošní tematický týden. 
Konkrétní témata budou vybrána na dalším zasedání SR. 

 Pan Šil oznámil rozhodnutí o příspěvcích SCHOLARU na záležitosti 
navržené studenty. Během dalších let, počínaje tímto školním rokem, 
bude probíhat instalace Wi-Fi sítě, která bude dostupná pro studenty. V 
každém patře se tak bude moci současně připojit až 100 studentů.  

 Do konce kalendářního roku 2013 byly dokoupeny reproduktory 
k počítačům do všech učeben.  

 Do 2. etáže bude pořízena speciální tiskárna. Bude fungovat na čipy, na 
které si bude možné v kanceláři školy nabít peníze. Bude možné si zde 
tisknout dokumenty, které budou zaslané do systému. Dále budou 
přikoupeny další stoly se stoličkami, které budou umístěny na chodbu ve 
2. etáži. 

 Byla vznesena stížnost ze strany učitelského sboru na chování studentů 
na divadelním představení 30. 1. 2014. Tyto prohřešky budou kázeňsky 
potrestány. 

 Zástupci třídy 3.C, která organizuje letošní školní reprezentační ples, 
seznámili přítomné zástupce s programem, který si k této příležitosti 
připravili.  

 Od 5. 2. 2014 začne každoroční nácvik polonézy na školní reprezentační 
ples. Letos pod vedením Ing. Radka Felcmana (TK Fortuna).   
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